
  
 

12/07/2012 

 
Reunió informal amb RRHH de BBVA 

 
 

 
 
El dia 11 de juliol de 2012, els diferents sindicats presents a Unnim Banc han tingut 
el primer contacte, a nivell informal, amb responsables de RRHH del BBVA. En 
concret el Sr. Angel Mancebo, Director de Administración de  RRHH y Marco 
Laboral, i la Sra. Pilar Morata, Directora de Relaciones Laborales. També estava 
present la Sra. Pilar Guiral, Directora d’Administració i Relacions Laborals d’Unnim. 
 
Si bé es tracta d’una reunió informal, els responsables del BBVA ens han avançat 
quines són les seves expectatives sobre el futur d’Unnim: 
 

• En una primera fase, sense definir la durada de la mateixa, Unnim es 
mantindrà como una empresa diferenciada dins del grup BBVA.  

 
• Malgrat això, s’implementarà a Unnim, com a la resta d’empreses del grup, 

els models de gestió, organització, informàtica, etc. del grup BBVA. 
 
• És intenció de BBVA que les condicions socials i laborals de la plantilla 

d’Unnim conflueixin a les de BBVA. 
 
• Cal reestructurar Unnim per tal de fer-la una empresa rendible, segons els 

models BBVA, sense definir com es quantifica. 
 

• Com només afecta a Unnim, la negociació es durà a terme amb la RLT 
d’Unnim i és la seva voluntat que la negociació no s’allargui massa en el 
temps, per acabar amb les incerteses. 

 
• Destaquen la seva voluntat de negociar i arribar a un acord, però que tots 

hem de ser plenament conscients de la situació actual de l’empresa, del 
sector i del país,  del que estipula la legislació vigent. 

 
 

VALORACIÓ SINDICAL 
 

En principi i sense conèixer les dades definitives que pot comportar aquest 
nou escenari, suposant que sigui veritat la intenció de BBVA de mantenir Unnim 
com una entitat independent i no només una estratègia de negociació, és difícil fer 
una valoració al respecte, però tenint en compte que la reestructuració 
recaurà exclusivament sobre el personal d'Unnim, considerem totalment 
injustificada aquesta solució i ens sentim enganyats per les declaracions 
que han anat manifestat els responsables de BBVA fins aquest moment. 
 

             


